



通告編號: 21-22/041c

敬啟者：

聖誕師生同樂日

十二月二十一日(星期二) 將為本校聖誕師生同樂日，當天活動程序如下：

時間	中一至中二	中三至中四	中五至中六
08:00 – 08:15	早會		
08:15 – 09:15	聖誕感恩祈禱會		
09:15 – 09:25	小息		
09:25 – 10:25	班級聯歡	攤位活動(操場)	才藝表演(禮堂)
10:25 – 10:35	小息		
10:35 – 11:35	攤位活動(操場)	才藝表演(禮堂)	班級聯歡
11:35 – 11:45	小息		
11:45 – 12:45	才藝表演(禮堂)	班級聯歡	攤位活動(操場)

備註：同學可於 12:50 離校，而最遲離校時間為 13:15。

各級同學必須按以上時段回校出席活動。是次活動日為學校上課日，故同學必須依時出席。若同學因特別事故而未能出席，必須事先以書面詳述理由向學校請假。若同學於活動日當天因病而未能出席，則須於當日上午八時前，由家長致電學校請假，並於隨後第一個上課日遞交家長信及醫生紙。遲到者需依照校方常規手續辦理；**學生無故缺席將作曠課論。**

同樂日當天學校會舉行「KTS 非穿校服籌款日」，同學捐\$20 即可穿便服回校，所有善款將捐予「學校發展基金」，同學可自行決定是否參加籌款活動。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長  
韓思騁謹啟

2021 年 12 月 10 日



Ref: 21-22/041e

10 December 2021

Dear Parent(s) / Guardian(s),

### Christmas Celebration

The school will celebrate Christmas on 21 December (Tuesday). Details of the arrangement are as follows:

Time	S1-S2	S3-S4	S5-S6
08:00 – 08:15	Morning Assembly		
08:15 – 09:15	Christmas Prayer Service		
09:15 – 09:25	Recess		
09:25 – 10:25	Celebration (Classroom)	Booth Activities (Playground)	Talent Show (Hall)
10:25 – 10:35	Recess		
10:35 – 11:35	Booth Activities (Playground)	Talent Show (Hall)	Celebration (Classroom)
11:35 – 11:45	Recess		
11:45 – 12:45	Talent Show (Hall)	Celebration (Classroom)	Booth Activities (Playground)

Note: Students can leave school after 12:50 and can stay no later than 13:15.

Students should attend the event according to the above schedule. The event, as normal school days, is compulsory for all students. For pre-arranged absences, an official letter of absence should be submitted to school in advance. For absences concerning illness, parents should first call the school office before 8 a.m. on that day, and submit the medical proof and an official letter of absence on the following school day. Latecomers will be dealt with the usual way and **absences without a proper reason will be treated as truancy.**

With a \$20 donation, students can participate in the "KTS Non-uniform Fundraising Day" . All the proceed of the activity will be donated to "School Development Fund" .

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal